
Høringssvar fra Skolebestyrelsen Sengeløse Skole 
 
Vi skrev til hele byrådet i forsommeren om skolens situation med inventar. Vi fik et svar fra Borgmester 
Michael Ziegler. I svaret fremgår det, at der indenfor rammen af skolens tildeling er afsat økonomi til 
inventar. Vi har igennem de seneste år redegjort for, at skolens økonomi ikke er ret robust – dog rettet op 
fra et minus til i balance af skolens nuværende ledelse. Det fremgår imidlertid af de seneste års regnskaber 
for skolen, at skolens økonomi er under pres. Det er derfor uanset om midlerne rent faktisk er afsat i 
budgetmodellen (hvilket det ikke er jf. bilag 2 til skolestyrelsesvedtægten), ikke realistisk at skifte inventar 
på skolen indenfor en realistisk tidshorisont (20 klasser af ca. 75-100.000, samt fællesrum = 1.5 - 2 mio.). 
Det er derfor skolebestyrelsens håb, at I med budgettet afsætter en ramme på 1-2 mio. kroner til skolen, til 
indkøb af inventar. Se foto for se hvad skolens elever tilbydes i dag. På billedet ses borde og stole, som er 
kasseret på Fløng Skole, men taget i brug på Sengeløse Skole: 
 

  
 
ISU 20: 1. uges sommerlukning i dagtilbud, SFO og Klub. Ikke et forslag Skolebestyrelsen kan anbefale. 
Skolebestyrelsen på Sengeløse Skole vil gerne udtrykke en bekymring for gennemførelsen af den foreslåede 
besparelse på SFO-området (ISU20). Vi frygter, at det går ud over børnefamilier, som i forvejen har svært 
ved at finde pasning i en periode, hvor f.eks. enlige forsøgere ikke altid har mulighed for at få ferie. 
Besparelsen harmonerer heller ikke med ønsket om at være en erhvervsvenlig kommune, hvor 
medarbejdere bør have fleksible muligheder for pasning af deres børn. 
Samtidig vil vi gerne rette en opmærksomhed på de familier, hvor det også er i børnenes interesse at have 
mulighed for at komme i SFO'en og møde en bred vifte af voksne rollemodeller. 
Vi er uenige i harmoniseringsargumentet, idet børn, der er tilknyttet SFO, oftest har et større pasningsbehov 
end børn i klubregi. 
 
ISU 25: Skolestartstimer i 1. klasse bortfalder. 
Ikke et forslag Skolebestyrelsen kan anbefale. Det er et forslag der i særlig høj grad vil ramme de børn der 
allerede i dag har svært ved at fungere i skoledagen. Det kan betyde en øget segregering, og et pres på 
specialøkonomien. 
 
ISU 26: Lærertimer i 0.klasse bortfalder.  
Ikke et forslag Skolebestyrelsen kan anbefale. Det er et forslag der i særlig høj grad vil ramme de børn der 
allerede i dag har svært ved at fungere i skoledagen. Det kan betyde en øget segregering, og et pres på 
specialøkonomien. 


